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AFK
Kapitola první

Vážení a milí Blateňáci,
po delší odmlce se k vám vrací Pepík Jirásko
Čadek.

Žádné Vyznání vám nebudu předkládat, ale
předložím zvláštní „rovnici„: 2 . X = 100 let!!!
Ať se na mě matikáři nezlobí, ale řešení není
vůbec složité!!!
2 . X=100 let?
Tak první X = 19.5.1925
A druhé X = 19.3.1925
A co se skrývá za jednotlivými daty?
19.5.1925?
založení AFK Blatná football
19.3.1925?
narození pana JOSEFA JANČARA
Takhle se to sešlo a nemohlo to vyjít lépe.

Musím se s vámi podělit o to, jak jsem k tomu
přišel.
Můj synovec Fr. Čadek dostal za úkol připra-
vit oslavy 100 let založení fotbalu a k tomu
seznámit vás, Blateňáky, s jeho zrodem a exis-
tencí za celé období.
Anavíc se chystá probuzení Blatenské krávy.
Ale nebude to kráva, ale Kohout ve spolupráci
s Ing. Šitnerem!!!

Díky tomu, že důchodci nemají co na práci (to
se prý říká), jsem si vyzvedl deset objemných
kronik a budu se vám snažit předložit hlavní
a zajímavé informace, týkající se založení
a činnosti AFK. Těch fotografií, článků a po-
střehů je neskutečné množství a pořád jsem
přemýšlel, jak to dát dohromady.
V jednotlivých kronikách jsou opravdu po-
drobně vypsány sestavy, s kým se kopalo, kdo
dával branky, kdo pískal, kolik lidí chodilo
na stadiony a spousta dalších podrobných
informací.
Než vás v následujících kapitolách zasvětím
do výše uvedených postřehů, musím se zmínit
o pár výjimečných osobnostech, bez kterých
bych nemohl z těchto kronik čerpat.

Na „Setkání pamětníků Blatenské kopané
„v roce 1975 byl pověřen sepsáním písemného
dokladu (formou kroniky) p. Ing. PAVEL
HRUBÝ. Podnět k sepsání obdržel od tehdej-
šího předsedy pana ADOLFA ŠÍMY.
Na této kronice pracoval Pavel čtyři roky!!!

Poděkování je to nejmenší, comohu pro Pavla
udělat. Ale pro budoucí, co přijdou po nás,
je to naprosto stěžejní. A prosím o pečlivé
uchování tohoto ZLATÉHO GRÁLU bla-
tenské kopané!!! Mám tu čest přinést vám to
nejzajímavější, co proběhlo za ta dlouhá léta.

U pana ŠÍMY bych se rád zastavil.
I já jsem ho za-
žil. A jeho od-
danost fotbalu,
naprostá prio-
rita k odpověd-
nosti za úspěš-
ný chod celého
fo tba lového
klubu byla ne-
skutečná!!
Nejsem tady
od toho, abych

posuzoval práci nynějšího výboru s tím, jak
fungovali jeho předchůdci. Ale určitě bude
prostor moje tvrzení doplnit o jasné argu-
menty….

A tady máme další, kteří Pavlovi předávali
vzpomínky při sestavování této kroniky:

- ing. Ferdinand Flandera .. bývalý hráč
- Václav Slavík .. zahradník, bývalý hráč
- Josef Říha … byvalý funkcionář
- Adolf Šíma … bývalý hráč a funkcionář
- Karel Sladký … bývalý hráč, trenér žáků
a dorostu, který nás vychoval!!!
- Petr Krhoun … bývalý hráč
- JUDr. Jaroslav Šneberger … bývalý hráč
a funkcionář
- Adolf Mařík …. bývalý hráč
- Václav Barcal … byvalý hráč a funkcionář
- Václav Janovský … bývalý hráč
- Vladimír Zvára … bývalý vynikající hráč.
Pokud jsem s ním hrál, vždy mě na hřišti
pěkně „usměrňoval“, že jsem až brečel.
A po zápase? Vše zapomenuto!!!
- Klásek Jan … bývalý hráč a náš trenér
- Hejl Miroslav … bývalý hráč a trenér
Pánové, moc děkujeme!!!

Tím, že jsem do této kapitoly velice rád
zahrnul i pana Jančara, nemohl jsem odolat
navštívit jej a získat z jeho skvělé paměti
sportovní střípky!!
Bylo by to na pár kapitol, ale věřím, že vás ale-
spoň část jeho vzpomínek zaujme.VeVyznání
č.1 jsem psal o tom, jak dlouhá léta komento-

val na hokeji a dával k lepšímu tehdejší hity.
Atuto činnost provozoval i na letním stadionu.
A kolem sportu se pohyboval neskutečných
sedmdesát let!!!!
Měl jsem dotazy na spoustu věcí a pan Jančar
to v pohodě sypal z rukávu!
V době, kdy se hrálo Na Tržišti, chodili
hráč i po zá-
pase na jídlo
do restaurace
U Hájků (Trži-
ště). Pan Praž-
ský, majitel re-
staurace, vždy
připravil pro
„plejery „jídlo.
Paní Janovská
z Topiče jim
ochotně prala
dresy. Pracov-
ník berního úřadu a člen výboru p.Říha sháněl
peníze na provoz.
Láďa Fiala (v civilu holič u Stupky), sloužící
v Písku na vojně, chodil na zápasy do Blatné
pěšky!! Bouše zvaný Kýba, bydlící v Hněv-
kově, aby mohl hrát fotbal o víkendu, si
platil záskok za sebe jako průvodčí na dráze
v Blatné ….
Doprava se několik let uskutečňovala i s při-
spěním koňského povozu. Jednoho dne přišla
nabídka ČSAD na možnost zakoupení ná-
kladního auta zvaného RND. Václav Libý ho
šel přebírat od Sýpka. Když obchod proběhl,
tak se pánové dočkali překvapení. Postranice
a korba shnilé, plachta děravá….Tak to na ry-
bářství dali dohromady a mohlo se jezdit!!!!
Jeden zápas OLD Boys Blatná - OLD Boys
Volyně se hrál ve prospěch sázení stromků
kolem sokolovny. HráčBulka neměl na zápas
v Doubravici kopačky, a tak mu je půjčili až
na druhý poločas a on jim dal vítězný gól.

A na závěr?
Pan Pavlovský, který byl cca 3 roky členem
AFK se jedné soboty ženil.
Ale Blatná hrála „mistrák“ a p. Šimáně
(dopravce) byl vyslán na svatbu, aby pana
Pavlovského přivezl. Jak to dopadlo?V půlce
svatebního veselí pan Pavlovský nastoupil
do auta a k velké nelibosti manželky a svateb-
čanů (asi chápeme) odjel na zápas!!! Určitě
si jej pamatujete ve spojitosti s úspěchy SK
Svéradice, kde jsem čtyři roky pod ním hrál.
Skvělý člověk!!
Jak jsem se opět přistihl, hledámmarně slova
díků a přání, která bych panu Jančarovi napsal

Vaše neskutečná po-
hoda, nadšení pro
každé setkání, vstříc-
nost.... Za vše, co jste
(nejenom pro sport)
udělal, Vám patří
obrovské díky.

V Blatné 2.12.2024

Pepík Jirásko Čadek


